
 

  

 

Apollo 8, Borne 

Volleybal in het hart van Twente 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering 2022   
     
Datum:  9 september 2022 
Plaats:   Sporthal De Veste 
Aanwezig:  Raymond Bartelink, Jorieke Bodde, Hendrik Bom, Petra Boomkamp, 
Joost Boonstra, Marije ten Brinke, Carmen Burer, Angelique Gommer, Charlotte Haar, Rinske 
Hofsté, Lotte van der Horst, Dirk Huising, Joyce Hulsman, Edwin Kok, Noa Krikhaar, Kirsten 
Kruize, Jette Kuipers, Lisa Louwrink, Jelle Meijerink, Paulo Moekotte, Remco Molenkamp, 
Rick Nelissen, Elyne Nijhuis, Bart Oosting, Thijs Oosting, Martin Reesink, Eline Rohaan, Ruben 
Schiphorst, Nour Shamma, Gerrit Snellers, Nick Snippers, Diede Spekreijse, Herman Stam, 
Jasper Stam, Derk Tenniglo, Wouter Tijhuis, Coen Verschuur, Riannne Vos, Stef Vugteveen, 
Esmée Wevers, Bente Wieffer, Sabine Zander, Marit Zander, Tim Zoetebier. 
Afwezig met afmelding: Geert Kruize 
   
   
  

 
 

Welkom door Martin! 
Speciaal welkom voor Gerrit Gierveld! 
 

Terugblik seizoen 2021-2022 
Voorzitter Martin Reesink dankt alle commissies en vrijwilligers voor de inzet die zij 
afgelopen jaar getoond hebben. Ook speciaal een dankwoord voor de commissies die een 
verslag hebben aangeleverd, wat is er toch weer veel goed werk verricht! 

• Corona werkgroep  
De corona werkgroep is afgelopen jaar zeer actief geweest. Speciaal dank voor de inzet en 
vooral ook heldere communicatie richting de leden. Corona heeft ook invloed gehad op de 
competitie en de binding in de vereniging. We zien ook dat leden vanwege Corona zijn 
gestopt en de aanwas beperkt is gebleven. Corona is nog steeds aanwezig, we moeten ermee 
zien te leven.  
 

Buurtsportcoach 
Apollo 8 merkt dat de inzet van de buurtsportcoach voor de trainingen van de CMV en jeugd 
als ook de begeleiding van trainers resultaten oplevert. Bovendien speelt de buurtsportcoach 
een belangrijke rol in de taken en verantwoordelijkheden die horen bij de door de Nevobo 
aan Apollo8 toegekende  “Superclub-status”. Doel is de vitaliteit van de vereniging te 
verbeteren en het volleybal in de regio te ondersteunen/ontwikkelen. De afspraken hierover 
worden gemaakt met zowel de gemeente Borne als Nevobo.  

• ’ t Wooldrik 
Gemeente Borne is gestart met de nieuwbouw van Sporthal ’t Wooldrik. Namens Apollo 8 
zijn Martin Reesink en Rob Honigh bij dit traject betrokken. De betrokkenheid bij de 
ontwikkeling is belangrijk voor Apollo 8. Apollo maakt nu gebruik van allerlei kleine halletjes 
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in Borne en soms ook buiten Borne. Het doel is om in de toekomst in de nieuwe Sporthal ’t 
Wooldrik uren af te nemen. De sporthal is mede opgezet met de inzichten van Apollo 8 en er 
komt dan ook een zwevende vloer in en een krachthonk. 
 

• Ballen / Kleding / Webshop 
Afgelopen seizoen is er veel geïnvesteerd in kleding en ballen. We mogen de materialen 
commissie en de staf van D1 daar extra voor bedanken die dit allemaal mogelijk hebben 
gemaakt. Eurosport is een webshop gestart voor leden van Apollo waar kleding besteld kan 
worden, daar profiteert Apollo 8 ook van. Met Kievitsport is een samenwerking opgestart 
zodat leden zowel een goed advies als korting krijgen. 
 

• Sportcafé 
Tijdens de coronaperiode afgelopen jaar heeft de sporcafécommissie met de inzet van vele 
vrijwilligers het sportcafé opgeknapt. Dat is geweldig goed gelukt! Ook de tafel geschonken 
door de IJzere Heinen is een groot succes, belangrijk voor de binding en vriendschap in de 
vereniging.  De vrijwilligers voor de barbezetting is actief opgepakt, meer vrijwilligers zijn nog 
gewenst en blijft een aandachtspunt..   
 

• Prestaties D1: voor het eerst Europa in voor de Challenge Cup 
Voor het eerst in de geschiedenis van Apollo heeft Dames 1 van Apollo de Challenge Cup 
gespeeld. De Europa commissie heeft zoals in een strak protocol is vastgelegd alles tot in de 
puntjes  georganiseerd. Een compliment moeten we zeker uitspreken. Helaas een 
thuiswedstrijd zonder publiek vanwege Corona, drie dagen voor de thuiswedstrijd kondigde 
de regering beperkingen aan. Uitzonderingen voor bijvoorbeeld de betrokken ouders of een 
kleine groep trouwe supporters was  helaas niet mogelijk.  Desondanks was het een unieke 
ervaring voor Apollo 8, goed gespeeld tegen de uiteindelijk finalist. 

• Commissies, BC Apollo8, IJzeren Heinen en Vrienden van Apollo8 
Afgelopen jaar hebben de IJzeren Heinen wederom veel bijgedragen met de actie 
Oud IJzer. In het opgeknapte sportcafé staat dankzij de IJzeren Heinen een mooie 
lange tafel voor de teams.  
 

• PR & Communicatie commissie 
Afgelopen seizoen is voor het eerst een Apollo8 krant uitgebracht met leuke 
verhalen en activiteiten van de vereniging. Deze opzet is zeer gewaardeerd 
door de leden. Socials worden steeds meer ingezet voor de communicatie. De 
commissie is op zoek naar nieuwe leden, er is nog zoveel meer te doen.  
 

• Technische Commissie 
Afgelopen jaar is er een bijzonder groot verloop geweest in de technische 
commissie en is het voorzitterschap overgenomen door Hendrik Bom. De 
commissie heeft versterking gekregen. De leden moeten beseffen dat het hart 
van de vereniging in deze commissie zit: teams worden ingedeeld, trainers 
worden gezocht en begeleid, technisch beleidsplan uitgevoerd en 
trainingsroosters gemaakt, een ongelooflijk ingewikkelde puzzel.   
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Vooruitblik seizoen 2022-2023 

 
• Vriendschap Ambitie en Trots 

Apollo 8 heeft als kernwaarden Vriendschap, Ambitie en Trots uit. Binnen alles wat we 
doen in de vereniging worden deze kernwaarden als leidraad gezien.   
In januari/ februari zal het bestuur wederom een tussen evaluatie houden door een 
rondje langs de teams te gaan.   

• Versterken bestuur en commissies 
Dit seizoen hebben 3 bestuursleden besloten om diverse begrijpelijke redenen het 
bestuur te verlaten. Remco vanwege de vele activiteiten die hij binnen de vereniging 
al doet en de kansen die hij op het werk krijgt. Joyce stopt na 11 jaar actief bestuurs 
en commissie werk. Kirsten vanwege de verplichtingen vanuit haar werk, blijft wel 
betrokken bij de BusinessClub Apollo8. Hendrik Bom treedt als voorzitter van de 
Technische Commissie toe, neemt de taken van Joyce over. Paulo Moekotte is nieuw 
en zal de secretaris taken gaan overnemen van Remco. Paulo kent de vereniging via 
zijn kinderen en vrouw die er gevolleybald hebben. Hij wil zich graag inzetten voor de 
vereniging en ziet het belang van een goed draaiende vereniging in de gemeente 
Borne als een belangrijke drijfveer. Het nieuwe bestuur zal eerst aandacht hebben 
voor het invullen en verdelen van alle taken, waarbij het bijhouden van de 
boekhouding en opstellen van tussentijdse cijfers en jaarrekening uitbesteed gaat 
worden aan een accountant. 
Voorstel is om een in januari/februari een bijeenkomst te hebben met leden om de 
koers van de vereniging te bespreken. Dan wil het bestuur ook een vooruitblik geven 
op de ontwikkeling van ledengroei en begroting. Want in de periode februari-juni 
worden ieder jaar feitelijk de beslissingen genomen waaruit alle financiële 
verplichtingen voortvloeien.  
 

• Europees Volleybal 
D1 heeft het afgelopen jaar in de competitie goed gespeeld en is tweede geworden, 
De bekerwedstrijden zijn niet goed verlopen. Vanwege de prestaties in de competitie 
mogen  we wederom Europees volleybal spelen in de Challenge Cup, dit keer hopen 
we toch echt met publiek. De dames spelen eind november eerst uit tegen een 
Portugese club uit Porto en de thuiswedstrijd zal een week later plaatsvinden in De 
Veste.  
  

• Vrijwilligerstaken en teamtaken 
Angelique Gommer en Renske Hofsté zijn samen met de diverse commissies en het 
bestuur actief met het werven van vrijwilligers. Het blijft een uitdaging om voor alle 
vrijwilligerstaken mensen te vinden. Afgelopen seizoen hebben er ook mensen met 
een vrijwilligersfunctie hun lidmaatschap opgezegd. Vooral voor de “ zwaardere”  
taken is moeilijk vrijwilligers te vinden. Het is een bekend probleem bij alle 
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verenigingen in Borne. Komend seizoen doen wij wederom een beroep aan al onze 
leden om te zien wat je leuk vindt en waaraan je een bijdrage wilt leveren, als je 
eenmaal de stap hebt gezet om iets te doen is dat echt heel leuk. 
 

• ‘t Wooldrik en (beach)volleybal 
De nieuwe sporthal ’t Wooldrik krijgt ook een indoor beachhal. Het bestuur van Apollo 
8 heeft een informatieve bijeenkomst gehad met het bestuur van Webton Beach. We 
zullen elkaar blijven opzoeken omdat beide sporten raakvlakken met elkaar hebben 
waarbij we elkaar kunnen versterken.  

• Rondje langs de teams en bestuur in gesprek met aanvoerders en 
commissies 

Ook in seizoen 2022/2023 zal het bestuur in gesprek gaan met de aanvoerders en 
voorzitters van de commissies. Vorig seizoen is dit via beeldbellen (Teams) op een 
goede manier verlopen.  

 

• Superclub status en Lokaal sportakkoord: topsport inspireert en vitale 
sportvereniging (contracten met Nevobo en Gemeente Borne moeten 
worden verlengd) 
Apollo 8 heeft een buurtsportcoach in dienst, mede  ondersteund door de Nevobo 
vanwege de Superclub status en door de gemeente vanwege het belang van vitale 
sportvereniging en topsport inspireert (twee belangrijke pijlers uit het lokale 
sportakkoord). Zowel de verlenging van het contract van Apollo 8 met de Nevobo over 
de superclub status als het contract met de gemeente over vitale vereniging en 
topsport inspireert moeten die jaar verlengd worden. Het bestuur is hier actief mee 
bezig. Deze contracten zijn belangrijk voor de ontwikkeling van Apollo 8 en geven ook 
een noodzakelijke financiële basis om een sportcoach in dienst te hebben. Het 
werkgeverschap van de sportcoach is neergelegd bij een sportservice bureau. Tijdens 
het zwangerschapsverlof van de buurtsportcoach wordt in goede samenwerking met 
dit bureau en de gemeente door de technische commissie naar een invulling gekeken. 
Voor het zijn van een vitale vereniging vindt het bestuur het belangrijk dat er een 
jongens- en herenlijn is. Hier willen we als bestuur en technische commissie in 
investeren. Het heren volleybal team presteert goed, hopelijk geeft dat een impuls 
aan jongens om te gaan volleyballen. Het WK dames volleybal is in Nederland en 
Polen, dat zal zeker helpen om volleybal aantrekkelijker te maken.  
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Jaarverslagen commissies 

In de bijlage de jaarverslagen van de alle commissies bij Apollo 8. De voorzitter spreekt 
nogmaals zijn dank uit voor het opstellen van deze verslagen, o zo belangrijk dat de leden 
daar kunnen lezen wat de commissies doen en van plan zijn het komende seizoen. 

Een mooie ontwikkeling waar speciaal aandacht aan is gegeven is de ontwikkeling van het 
Apollo 8 krantje die 2 keer per jaar zal worden uitgegeven. Naast deze 2 krantjes is er een 
apart krantje voor Apollo Dames 1.  

De sponsorcommissie heeft dit seizoen wederom een veel bereikt. De sponsorgelden zijn 
gelijk gebleven ondanks de Coronacrisis. Kirsten Kruize, Dirk Huizing en Tijs Oosting hebben 
hier veel aan bijgedragen.  

De foto’s in de sporthal worden door de Vrienden van Apollo 8 vervangen voor recente 
foto’s. In het sportcafé komen ook foto’s te hangen.  

Bij de TC zijn ook veel nieuwe gezichten. Een aantal mensen zijn vanwege verschillende 
redenen gestopt. De meeste functies zijn weer bemand. Op dit moment heeft de TC 
aandacht voor het vervangen van Anika tijdens het zwangerschapsverlof.  Niet alle teams 
hebben op dit moment een trainer. In de jongenslijn en breedte dames zijn nog teams 
zonder trainer.  

 

Bestuur samenstelling 

Aftredend: Joyce Hulsman, Kirsten Kruize, Remco Molenkamp 

Bestuursleden worden bedankt voor alle activiteiten en krijgen een attentie namens de 
vereniging.  

Verkiesbaar : Hendrik Bom, Paulo Moekotte 

De nieuwe bestuursleden stellen zich voor aan de leden. Hendrik Bom neemt namens de TC 
deel aan het bestuur. Paulo Moekotte wordt de secretaris en neemt de taken over van 
Remco Molenkamp.   

Aftredend en verkiesbaar: Martin Reesink, met applaus wordt deze voordracht bevestigd. 
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Financiën: 

Financiële ontwikkeling: 

Joost Schutte geeft toelichting aan de leden over de financiële ontwikkelingen. 
Onderstaande punten hebben de aandacht. 

Leden/contributie: Door de daling van het aantal leden staat de contributie ook onder druk. 
Het is belangrijk aandacht te geven aan het behoud en aanwas van leden.  

Sponsoring - hoofdsponsoring: de sponsorcommissie is zeer actief geweest, ook met 
ondersteuning van staf en speelsters van D1,  met een mooi resultaat. Het vinden van een 
groep hoofdsponsors zou ontzettend mooi zijn, de sponsorcommissie zal hiervoor wel 
versterkt moeten worden zeker gezien het vertrek van Kirsten uit het bestuur en 
sponsorcommissie.  Afgelopen seizoen hebben alle leden de mogelijkheid aangedragen 
gekregen voor het  vinden van een team-sponsor voor het trainingspak. Goed te zien dat al 
een aantal teams hierin geslaagd zijn.  

Meer budget discipline: het bestuur/de penningmeester/commissievoorzitters zijn 
verantwoordelijk voor de beschikbare budgetten. Er komen taakstellende budgetten die 
beter in de gaten gehouden gaan worden. Door deze manier van budgetteren willen we een 
stabiel beeld krijgen van de investeringen, afschrijvingen en vervanging van materialen.  

Uitbesteden boekhouding / verschuiving financiële taken: de dagelijkse boekhouding zal 
worden uitbesteedt aan Kroeze en Wevers waardoor er continuïteit komt in het financiële 
proces. Hiermee wordt ook voldaan aan de aanbeveling van de kascommissie van vorig jaar. 
Er komt een splitsing van de taken van een boekhouder en de penningmeester waardoor je 
een ‘graai uit de kas’ kan voorkomen.  

Dames 1 Europa: er is in de begroting rekening gehouden met 1 speelronde. Als er een 
tweede ronde wordt gehaald moet er opnieuw naar de financiën worden gekeken.   

Kascommissie 

De kascontrole heeft door planningsproblemen nog niet plaatsgevonden. Binnenkort zal dit 
alsnog plaatsvinden. Paul Ganzeboom geeft als lid van de kascommissie aan blij te zijn dat 
het punt met de splitsing van taken is opgepakt. Paul Ganzeboom gaat met Gosse Boonstra 
een document opstellen voor de kascontrolecommissie zodat de commissie weet welke 
controles uitgevoerd moeten worden.   

De volledige jaarrekening inclusief het verslag van de kascommissie is door leden bij de 
penningmeester op te vragen.  
 

Samenstelling kascommissie: Paul Ganzeboom is aftredend. Coen Verschuur zal dit jaar de 
kascontrole uitvoeren en wordt volgend jaar vergezeld worden door Diede Spekreijse.  
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Jubilarissen 

25 jaar lid: Petra Boomkamp en Carmen Rogantini-Burer 

Petra Boomkamp-Bloemhoff 

- Verenigingsscheidsrechter 

- Trainer (mini’s) 

- Wedstrijdsecretariaat DFW 

- Teller 

Carmen Rogantini-Burer 

- Scheidsrechter coördinator 

- Wedstrijdsecretariaat 

- VSK 

- Coördinator Reanimatiecommissie 

- Bardienst 

 

50 jaar lid: Gerrit Gierveld.  

Gerrit Gierveld 

Erelid Apollo 8 

- oud-bestuurslid 

- Voorzitten TC 

- Verenigingsscheidsrechter 

- VSK 

- Super Vrijwilliger 

- Assistent trainer en manager H1 

- Sportcafé Commissie 

- Vrienden van Apollo 8 

- Langst spelende lid, nu uitkomend in Heren 6 

Gerrit krijgt een oorkonde uitgereikt met de volgende tekst: 

Gouden Jubileum, erelid, 50 jaar lid Apollo8, Gerrit bedankt voor je Vriendschap, Dank voor 
je ambitie, Apollo8 is Trots op Gerrit. Borne 9 september 2022 
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Rondvraag 

Gerrit Snellers: Heren recreanten heeft geen team meer in de competitie, op dit moment 
trainen de mannen alleen nog maar. Als er mannen zijn die niet meer in het weekend willen 
spelen zijn ze van harte welkom bij de Heren Recreanten. Het zou mooi zijn als er weer een 
Heren Recreanten team van Apollo 8 deelneemt aan de recreanten competitie.  

Rob Honigh: Rob informeert of het bestuur een doelstelling heeft waar de verenging wil 
staan over 5 jaar. Wat wil het bestuur? Doordat er een nieuw bestuur is gaat het bestuur dit 
punt eerst met elkaar bespreken. Bij de tussentijdse evaluatie in januari zal het bestuur op 
dit punt terugkomen. Actie bestuur   

Er zijn aanwezige leden die zich zorgen maken over de huidige situatie in de vereniging. Door 
Corona zijn veel actieve leden vertrokken om verschillende redenen. We willen graag de 
sfeer behouden zoals deze was. Dit probleem doet zich sinds Corona bij veel binnensport 
verenigingen voor en heeft aandacht van zowel het bestuur als bij de gemeente en de 
Nevobo.  

Opmerking zaalschema: Er zijn 2 teams die niet in De Veste trainen, zij hebben wel de wens 
om in De Veste te trainen. De TC probeert alle teams minimaal 1 keer in De Veste te laten 
trainen. Soms lukt dat niet. Op woensdag is een tijdstip op primetime nog beschikbaar. 
Echter lukt het niet vanwege de combinatie trainer/team. De planning van de trainingen 
vergt ieder jaar veel van de TC leden. De TC gaat nu aan de slag om te kijken hoe ze volgend 
seizoen de zaal beter en efficiënter kunnen indelen. Het blijft altijd lastig om een goed 
schema te krijgen. Suggesties zijn altijd welkom. 

Recreantencompetitie in De Veste: zijn er weer mogelijkheden om de recreantencompetitie 
in De Veste te laten spelen? Voor dit seizoen zijn er geen mogelijkheden. Misschien als de 
nieuwe sporthal ’t Wooldrik gereed is zijn er dan mogelijkheden. Hier zal opnieuw naar 
gekeken moeten worden.  Actie TC/wedstrijdsecretariaat 

PR en communicatie commissie: De voorzitter Esmee Wevers van deze commissie doet een 
oproep aan alle leden voor meer input voor de kant en de social media. Er is op dit moment 
weinig input terwijl we een grote vereniging zijn waar veel activiteiten zijn! Actie alle leden 

Half jaarlijkse ALV: het bestuur had vorig seizoen als voornemen om een halfjaarlijkse ALV te 
organiseren. Mede door Corona is dit niet gelukt,  er heeft wel een online bijeenkomst in 
januari 2022 geweest met commissievoorzitters en aanvoersters. 

Bestuursleden: het bestuur is nog op zoek naar nieuwe bestuursleden. Het bestuur bestaat 
op dit moment uit mannen waardoor zeker vrouwen welkom zijn. Spelende leden zou een 
pré zijn.  

Verhoging van de trainersvergoeding: afgelopen seizoen is er volop aandacht voor de 
trainersvergoeding geweest voor zowel de breedte trainers als de trainers voor de 
prestatieteams.  Er is dit seizoen een marktconforme verhoging doorgevoerd.  
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Aandacht is gevraagd voor de mogelijkheden om je team goed te kunnen presenteren. 
Verwezen wordt naar de mogelijkheid om gebruik te maken van het aanbod van zowel de 
webshop Eurosport, met een aanbod dat is afgestemd met Apollo8, de aanbieding van 
schoenen en advies vanuit Kievitsport en de mogelijkheid voor teams om met een sponsor 
en ondersteuning vanuit Eurosport tot sponsoruitingen op de kleding te krijgen. Het is aan 
de teams en leden om hier actief gebruik van te maken, gelukkig wordt dit door teams 
steeds meer gedaan.  


